射頻部份性能永久禁用切結書
Declaration Letter of Permanently Disable Radio Frequency Function
[bookmark: _GoBack]本公司下列產品申請國家通訊傳播委員會之檢驗認證：
Equipment Information:
	廠牌 (Brand)
	型號 (Model)
	產品名稱 (Equipment Name)

	
	
	

	
	
	


立切結書人保證所申請審驗之產品將永久禁用下列勾選之射頻性能，且無法由消費者或未經授權之第三方啟用所勾選之射頻性能。
    We hereby declare that our products will permanently disable the following radio frequency function which is ticked. It cannot be enabled/overridden by end users or unauthorized 3rd parties via any other mean.
1. Bluetooth：  □ BT(BDR) / □ EDR / □ BLE-1M □ BLE-2M 
2. WLAN 2.4GHz：□ CH12(2467 MHz) / □ CH13(2472 MHz) / □ CH14(2484 MHz)
3. WLAN 5 GHz： □ 5150-5250 MHz / □ 5250-5350 MHz / □ 5470-5725 MHz /□ 5725-5850 MHz
4. 其他射頻功能 (Other radio frequency function)：
																				
以上若有違反或不實之發生，本公司願無條件接受貴單位撒銷該型式認證之處分，並完全承擔有關法律責任及負責賠償受害用戶之一切損失。
    If we act against the above conditions, we will absolutely accept disciplinary action of any and all acts carried out by Bay Area Compliance Labs Corp. on the matters of relating to the application.

立切結書人

公司、商號、本國自然人名稱(證書持有者)：                 (蓋章) 
Company (Business) Name(Certificate Holder)：            (Signature)
負責人或經授權之管理人簽章：                             (蓋章)
Signature of person in charge or authorized manager：    (Signature) 
公司統一編號(或身分證字號，外國人為國籍與護照號碼)：
Business license number(or Personal ID no, Non-national-Nationality and Passport no.)：
營業所地址(或戶籍地址)：
Business address(Residence address)：
中 華 民 國      年      月      日
Date：
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